
Zápisnica

z tridsiateho prvého zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Rúbani, konaného
dňa 2. septembera  2013 o 1700 hodine na Obecnom úrade  v Rúbani 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá tvorí prílohu tejto zápisnice pod písmenom B.

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Rúbani  otvorila a viedla  starostka obce Ing. Štěpánka
Zacharová.  Konštatovala,  že  rokovania  sa  zúčastňujú  3  poslanci,  takže  zasadnutie  je
uznášaniaschopné. 

Zasadnutia  sa  nezúčastnila  poslankyňa  JUDr.  Marta  Kamonczová,  ktorá  svoju  neúčasť
ospravedlnila. Poslanec, Ing. Flórián Jávorka sa dostavil na rokovanie oneskorene, a to o 17.20 h
z dôvodu  plnenia si svojich iných  služobných povinností.
 
     Potom oboznámila prítomných s návrhom programu rokovania. 
O schválení návrhu nasledovalo verejné hlasovanie.  
     Prítomnosť/kvórum = 3/2
   Hlasovanie „za/proti/zdržal sa hlasovania“ = 3/0/0

 
1. Otvorenie zasadnutia
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Školské zariadenia obce
4. Rôzne
5. Záver

  
1/ Otvorenie zasadnutia
           
          Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a viedla Ing. Štěpánka Zacharová,  starostka
obce.  

2/ Určenie zapisovateľa a     overovateľov zápisnice 

          Predsedujúca určila za zapisovateľku Helenu Kanyicskovú a za overovateľov zápisnice určila
Štefana  Juhásza   a  Ing.  Zoltána  Tamašeka.  Zápisnica  z  tridsiateho  zasadnutia  je  predložená
k nahliadnutiu.

 3/ V  oľba návrhovej komisie

         Starostka obce, Ing. Štěpánka Zacharová navrhla za členov návrhovej komisie Ing. Ladislava
Bolyu, Štefana Juhásza,a Ing. Zoltána Tamašeka.  

O schválení návrhu nasledovalo verejné hlasovanie.  
     Prítomnosť/kvórum = 3/2
     Hlasovanie „za/proti/zdržal sa hlasovania“ = 3/0/0       



4/  Školské zariadenie obce                 

           Starostka obce, Ing. Štěpánka Zacharová informovala obecné zastupiteľstvo o rokovaní obce
s kompetentnými zamestnancami Ministerstva školstva Slovenskej republiky, ktoré sa konalo 24.
júla 2013 v Bratislave. Za našu obec sa rokovania zúčastnila starostka obce a riaditeľka základnej
školy.  Predmetom  rokovania  bola  žiadosť  obce  Rúbaň  o poskytnutie  ďalších  finančných
prostriedkov  pre  základnú  školu  v zmysle  tzv.   dohodovacieho  konania  a navrhnutie
racionalizačného  opatrenia.  Starostka  obce  kompetentných  zamestnancov  Ministerstva  školstva
Slovenskej  republiky informovala  o tom,  že  racionalizačné  opatrenia  navrhované  ministerstvom
bolo už obecným zastupiteľstvom schválené  v apríli  2012 a v základnej  škole  zavedené počnúc
školským  rokom  2012/2013.  Na  základe  týchto  skutočností  Ministerstvo  školstva  Slovenskej
republiky uložilo obci Rúbaň pokračovať v tomto racionalizačnom opatrení.
Na základe žiadosti boli obci navýšené finančné prostriedky na školstvo o 2500 EUR. 

Starostka  obce  vyjadrila  svoj  názor  k medializovaným   informáciám  o zatvorení  malo  triednej
základnej  školy  v Rúbani.   Zdôraznila,  že  obec  Rúbaň  rokovala  s Ministerstvom  školstva
Slovenskej republiky o navýšení finančných prostriedkov pre základnú školu a nie o tom, že má
dôjsť k zatvoreniu základnej školy v Rúbani. Na rokovaní sa hovorilo aj o návrhu novely zákona
o financovaní  škôl.  Podľa  pripravovanej  novely  by  v jednej  triede  malo  byť  aspoň  12  žiakov.
V prípade schválenia tejto novely, by táto bola účinná počnúc školským rokom 2014/2015.

Starostka obce vyjadrila ľútosť nad tým, že pred otvorením nového školského roka, rodičia dvoch
žiakov sa rozhodli o prestup svojich detí do iných škôl.  Na základe týchto skutočností v školskom
roku 2013/2014 bude počet žiakov v našej základnej  škole 11.  Jedná sa o tri  ročníky, v ktorých
počet detí je: v prvom ročníku 4 žiaci, v druhom ročníku 4 žiaci a vo štvrtom ročníku 3 žiaci.   

Starostka obce  ďalej  informovala  o tom, že   materskú školu  v školskom roku 2013/2014 bude
navštevovať  21  detí  a väčšina  rodičov  by  rada  uvítala   zmenu  prevádzky  v materskej  škole
z poldennej  na celodennú.

Na základe počtu žiakov v základnej škole v školskom roku 2013/2014 a počtu detí v materskej
škole  v školskom  roku  2013/2014  starostka  obce  navrhla  obecnému  zastupiteľstvu  zaviesť
reorganizáciu, a to takto. Znížiť pracovné úväzky pedagogických zamestnancov základnej školy z 2
na  1,2  a navýšiť  počet  pedagogických  zamestnancov  materskej  školy  z 1  na  1,8.  Navýšením
pracovných  úväzkov  v materskej  škole  na  1,8  by sa  zaviedla  celodenná prevádzka  v materskej
škole.  
 
Pre začatím rozpravy a diskusie sa dostavil na rokovanie obecného zastupiteľstva, poslanec, Ing.
Flórián Jávorka.

V diskusii vystúpili:
Ako prvá sa do diskusie prihlásila PaedDr. Tímaea Oršulíková, riaditeľka základnej školy. Slovo jej
bolo  udelené  v zmysle  rokovacieho  poriadku.  Vyjadrila  sa,  že  v prípade  zníženia  pracovných
úväzkov v základnej škole z 2 na 1,2 nezaručuje kvalitu vzdelávania. Vyučovať tri ročníky  naraz je
podľa jej názoru nad ľudské sily.
Štefan Juhász, poslanec hovoril o duchovných hodnotách školy.
Ing. Zoltán Tamašek, poslanec sa vyjadril, že v školskom roku 2013/2014 by sme nemali pristúpiť
k zmene prevádzky v materskej škole a plne súhlasil s vyjadrením riaditeľky školy.
Štefan Juhász, poslanec sa zamýšľal aj nad prijatím ďalšieho zamestnanca na pracovný úväzok 0,4.
Ing. Štěpánka Zacharová, starostka obce sa vyjadrila, že je nebezpečné tohtoročný rozpočet navýšiť
o ďalšie mzdové výdavky, mohlo by to mať negatívny dopad na hospodárenie obce. 



Počas diskusie sa poslanec Ing. Zoltán Tamašek ospravedlnil a rokovanie  zo služobných dôvodov
opustil.
Pokračovanie diskusie:
Do diskusie sa prihlásila pani Lea Dikáczová, riaditeľka materskej školy, ktorej bolo udelené slovo
v zmysle rokovacieho poriadku. Vyjadrila sa, že v  prípade schválenia zmeny prevádzky v materskej
škole, je personál materskej školy na celodennú prevádzku pripravený. 
Ing.  Ladislav  Bolya,  poslanec  sa  vyjadril,  že  súhlasí  s názorom poslanca Tamašeka a predložil
návrh na uznesenie  v znení:
„Obecné  zastupiteľstvo  v Rúbani  schvaľuje,  aby   prevádzka  v školských  zariadeniach  obce
v školskom roku 2013/2014 zostala nezmenená.“

Starostka obce sa uistila, že k predloženému návrhu uznesenia niet viac pripomienok, doplňujúcich
alebo pozmeňujúcich návrhov.
Nato  prebehlo  hlasovanie  o návrhu  uznesenia  v znení,  v akom  bolo  uvedené  v podkladoch
rokovania
     Prítomnosť/kvórum = 3/2
     Hlasovanie „za/proti/zdržal sa hlasovania“ = 2/0/1
Hlasovanie za: 2 (Bolya, Jávorka)
Hlasovanie proti: 0
Zdržal sa hlasovania: 1 (Juhász) 

U z n e s e n i e  Obecného zastupiteľstva v Rúbani č. 239zo dňa 02.09.2013
Obecné zastupiteľstvo v Rúbani 

s c h v a ľ u j e 
aby   prevádzka  v školských  zariadeniach  obce  v školskom  roku  2013/2014  zostala
nezmenená.

5/ Rôzne  

V rámci rôzneho neodzneli žiadne pripomienky respektíve návrhy.
   
6/  Záver

          Nakoľko  program  zasadnutia  obecného  zastupiteľstva  bol  vyčerpaný,  predsedajúca
poďakovala  všetkým prítomným za účasť a rokovanie ukončila.

Erika Csölleová                                                                 Ing. Štěpánka Zacharová
prednostka úradu                                                                      starostka obce

Overovatelia:   Štefan Juhász

                         Ing. Zoltán Tamašek

Zapisovateľka:  Helena Kanyicsková


